
RISTI PÕHIKOOL

ALO RAIDMAAõpetaja Elgi Ehrbach on koolis töötanud 34 aastat

Risti Põhikooli direktor Eha Päiv
Kümmekond aastat tagasi 

olid Harju-Risti kandi õpila
sed. õpetajad ja lapsevanemad 
ärevil: kas tõesti likvideeri
takse kohalik kool? Ärevuseks 
oli põhjust, sest Padisele ehi
tati suur ja uhke koolimaja 
arvestusega, et ka naaberkooli 
õpilased ära mahuksid. Õn
neks sai väikekoolide hävi
tamise kampaania viimasel 
hetkel pidurid peale: Risti
kool iäi.

Kuid jääminegi on raske 
— lausa karjuv vajadus ava
rama koolimaja järele kestab 
juba pikki aastaid.

1930. aastal kuueklassiliseks 
algkooliks ehitatud maja on 
praegusele Risti Põhikoolile 
lootusetult kitsas. Võimlemis
tunnid toimuvad koridoris, osa 
õpilasi peab leppima kõrval- 
majaga. mis nelikümmend aas
tat vanem kui põhimaiia, töö
õpetuse tundideks minnakse 
hoopiski kolhoosi keskusesse ...

Õppetöö argipäev Risti koo
lis sarnaneb kõikide väikekoo
lide argipäevadega. Õpikud on

sisuliselt vananenud, uusi veel 
ei ole, õppevahendeid on na
pilt, erialaõpetajatele ei ole 
täit koormust (seega ka kor
ralikku palka) pakkuda... 
Kuid Risti koolil on midagi.

ida paljudel teistel väike
koolidel ei ole — see on loo
tus saada uus koolimaja, mi
da 127 õpilast koos õpetajate
ga nii kaua on oodanud,

«Millal uue maja avapidu 
on?»

«Seda ei oska praegu küll 
öelda,» arvab Risti Põhikoo
li direktor Eha Päiv. «kuid 
iuba tehakse välisvõrike ning 
iärgmisel aastal alustab Har
ju KEK ehitustöödega. Esi
algne maksumus on miljon 
rubla. mitmekordseks see 
summa kahe ehituseks ette
nähtud aastaga kasvada võiks 
ei tea. ennustada. Aga meil 
~n hea meel. et uus maia ei 
tule tüüpprojekti järgi ia et 
see ehitatakse vana koolima
ja lähedale, ilusasse vaikses
se kohta.»
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